
 
 
 
 
 

 

S. 1/3 

 

 

 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 9. juni 2021 kl.17.45 – 20.15 afholdes 
på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
Tilstede: Maria, Brian, Martin, Pernille, Marianne, Helle, Flemming S. 
Fraværende: Thomas, Tina og Kamma. 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian blev valgt. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde 
Godkendt. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Sygefravær 
Orientering om elevsager: Bortvisninger, forsøg på grooming på en mellemtrins-

årgang (anmeldt til politiet) samt episode med ambulance på skolen. 
 
Sidste skoledag: Restriktionsramt mhp. opdeling af elever på alle niveauer. Fo-

kus på en ”piratfest” i Munkegården, hvortil blandt andet SSP opfordrer, via brev  

til forældrene, at man arrangerer noget privat i stedet. 
 

Valgfag: Forhåbentlig kan vi få vores samarbejder med EUC og ZBC i gang. 
Kommende 7. årgang fordeles med 2 madkundskab og 1 h/d hold. 
 
Eksamensresultater for nu: Ikke så godt som vi plejer. Corona eksamensbe-
kendtgørelse ser vi som årsag. 
 
Lejrskoler: Kommende 8. og 9. klasser skal til Berlin i 2021 og 2022, hvis Co-
rona tillader. 
 
Etablering af nye udeområder – svævebane, multibane og skaterbane. 
 

• Skolebestyrelsen 
Skolebestyrelserne på de tre stevnske skoler har sammen forfattet et brev med 
spørgsmål til seneste dialogmøde, hvor skoleledelserne fremlagde en række ud-
fordringer de står med i forhold til drift af skolerne. Skolebestyrelserne ønsker 
politikkernes svar på, hvordan de vil støtte op om skolerne med henblik på for-
bedringer af forholdene. 
Der har været digital workshop om ”børne- og ungekultur på Stevns”. Hvordan 
vil vi gerne have det på Stevns. I kommende uge følges der op på første møde.  
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• Elevrådet 
Der har været møde, uden lærer, hvor der blev talt om næste skoleår. 

 
5. Godkendelse af mødeplan for skoleåret 2021-2022. 1 bilag. 

Godkendt. 
 

6. Orientering om valg til skolebestyrelsen 
Grundet et medlems udtræden, og mangel på suppleant, skal vi afholde valg. Tina, 
Martin, Brian og Pernille er på valg i foråret 2022, og vi ønsker at samle valget i sep-
tember 2021, så vi ikke skal ud i to valg i løbet af 21/22 skoleåret. 
Skolebestyrelsen er med på den plan. 
 

7. Orientering om skemaer for kommende skoleår 
Set. 
 

8. Værdiregelsæt og antimobbe strategi. 1 bilag. 
Den er ”færdig” udfyldt. I 21/22 skal den bearbejdes i blandt andet elevrådene, som 

skal indsætte tekst, og så skal vi have en proces i gang, for at få den til at leve i organi-

sationen. 
 

9. Eventuelt. 
Orientering om skoleledelsernes kommentar til forvaltningen om finansiering af ny le-
delsesstruktur i dagtilbuddene, som hentes på skoleområdet. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 28. april 2021 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Jan Mogensen   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Eloise Hedegaard   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Helle Kühl 

   

 
 
 
______________________ 

Kamma Mygind 


